

1) I am preparing a response to his RFP and have a question regarding the certifications required in Annex "D" Part 1. The Federal Contractors Program. It is unclear in the FCP website if this is required for this proposal? The FCP is only mandatory for contracts exceeding \$1 million. Thus it is not applicable for this RFP with a maximum value of \$75 000. Please confirm this is correct?

This portion of the Certifications is required in the proposal (Federal Contractors Program for Employment Equity - over \$25,000 and below \$200,000). Please make sure to complete it.

.....

1) Je prépare une réponse à cette DDP et j'ai une question concernant les attestations requises dans l'annexe « D » Partie 1. Le Programme de Contrats Fédéraux. Ce n'est pas clair dans le site PCF si cela est nécessaire pour cette proposition? Le PCF n'est obligatoire pour les contrats dépassant les 1 million de \$. Ainsi, il n'est pas applicable pour cet appel d'offres avec une valeur maximale de 75000\$. S'il vous plaît confirmer que c'est correct?

Cette partie des Attestations est requise dans la proposition (Programme de contrats fédéraux - plus de 25000\$ et moins de 200000\$). Veuillez SVP le compléter.